
فیلترینگ، خود تحریمی است
مطالعات  حوزه  پژوهشگر  افخمی،  حسینعلی 
ارتباطات، استاد دانشگاه و مدیر گروه رشته روابط 
عمومی دانشگاه علامه طباطبایی، در گفت وگو با 
خبرآنلاین و در پاسخ به این پرسش که طرح طبقاتی 
کردن دسترسی به اینترنت بین الملل چقدر قابل 
اجراست گفت: نابرابری دسترسی به اینترنت و طبقاتی 
کردن آن عاملی است که به شکاف دیجیتال دامن 
می زند. این نگرانی همواره برای سازمان ملل نیز وجود 
داشته است و در نتیجه برای کشورهای ناتوان مالی 
مانند آفریقا در مرحله ای توسط سازمان ملل لپ تاپ های 
رایگان تهیه شد. افخمی در ادامه با اشاره به این موضوع 
که ایران، چین را الگو خود قرار داده است؛ گفت: باید 
گفت که نمی شود چین را الگو قرار داد این کشور دو 
تفاوت عمده با ایران دارد؛ یک آنکه یک نظام برنامه ریزی 
شده ای است با یک سیستم تک حزبی کمونیست و یا 
سوسیالیست که قدرت تصمیم گیری و اجرایی را آن 
حزب دارد و قدرت قانون گذاری را نیز در اختیار دارد اما 
در ایران ما نه حزب واحدی داریم و در وهله دوم نظام 
رفاه عمومی ما نیز مانند کشور چین نیست که بهداشت 
رایگان داشته باشد. این پژوهشگر حوزه ارتباطات 
در ادامه افزود:  طبقه بندی دنیای مجازی در فضای 
اجتماعی ایران پاسخگو نخواهد بود و اگر چنین طرحی 
ارائه شده است قطعا از همین حالا شکست خورده به 
حساب می آید. وی در ادامه گفت:  با چه ملاکی می توان 
گفت که چه افرادی نباید به اینترنت بین الملل دسترسی 
داشته باشند؟ قطعا این نابرابری که در دسترسی به 
وجود خواهد آمد مشکل ساز خواهد شد. نیما مجدی، 
کارشناس ارتباطات، در گفت وگو با خبرنگار خبرآنلاین 
گفت:  صحبت ما امروز بسیار متفاوت تر از سال ها، 
ماه ها و حتی هفته های گذشته است، مجلس شورای 
اسلامی بارها در خصوص اینترنت ملی و صیانت از حریم 
خصوصی صحبت کرده است اما این طرح هیچ  گاه به 
مرحله اجرا نرسیده و علت آن نیز تعامل با بازارهای خارج 
از ایران بوده  است و یا مقداری زمان می برد تا اینترنت ملی 
در شرایطی ایجاد شود که مردم آمادگی پذیرش آن را 
داشته باشند. وی در ادامه گفت:  اگر قرار بود اینترنت ملی 
را اجرایی بکنیم بهتر بود در طول زمان این اتفاق می افتاد 
تا مردم آن را بپذیرند و یا اگر کم و کاستی در اینترنت ملی 
و شبکه های مجازی داخلی وجود دارد در طول این مدت 

رفع و رجوع می شده است. 
  بازارهای منطقه را نیز از دست خواهیم داد!

این کارشناس ارتباطات در ادامه گفت:  در راستای 
تحریم ایران به طور کلی ارتباط ما با بازارهای آسیا بیشتر 
از بازارهای غربی و کشورهای اروپایی و آمریکایی است 
در نتیجه این بازارهای اطراف و همسایه را با این مساله 
از دست خواهیم داد. به عنوان مثال یک استاد دانشگاه 
می خواهد مقاله خود را در سطح بین المللی منتشر کند 
و برای آن بسیار این کار مشکل خواهد شد و این کار به 
گونه ای خود تحریمی است. مجدی در ادامه افزود:  اگر 
قرار باشد از اپلیکیشن های داخلی نیز استفاده شود 
حداقل اینترنت بین المللی قطع نشود و ما در عصر 
ارتباطات هستیم و زمانی که دهکده جهانی مطرح شد 
به این معنا است که ما بدون اینکه در کشور دیگری 
حضور داشته باشیم بتوانیم از کنفرانس های بین المللی 
و آموزش های بین المللی استفاده کنیم بدون اینکه در 
آن کشور حضور داشته باشیم. وی در ادامه گفت:  همه 
ما می دانیم که برای اینکه بتوانیم علمی را به کشور وارد 
کنیم باید آموزش بگیریم و زمانی که اینترنت بین المللی 
وجود نداشته باشد کارها سخت تر خواهد شد. کشورهایی 
را مانند روسیه برای اینکار مثال می زنند و می گویند در 
این کشور نیز اینترنت به همین شکل است؛ بله در روسیه 
نیز وضعیت اینترنت به این شکل است اما در این کشور 
هزینه سنگینی برای اینترنت بین المللی صرف شده است 
و به اشخاصی مانند اساتید دانشگاه برای این اینترنت 
تخفیف می دهند تا در بحث علمی به مشکل بر نخورند. 

تازه ترین  دنبال  به  ملی:  آرمان 
تجمعاتی که از 25 شهریور ماه و پس از 
درگذشت مهسا امینی دختر جوان اهل 
سقز شکل گرفت، دانشجوهای دانشگاه ها 
هم به  معترضان پیوستند و در تجمعاتی 
که در دانشگاه های خود شکل دادند، 
خواسته هایشان را بازگو کردند. یکی از این 
تجمعات که اخبار زیاد، فیلم ها و تصاویر 
و ویدئوهای بسیاری هم از آن منتشر شد، 
دانشگاه صنعتی شریف در تهران بود. 
تصاویر و نیز گفته های شاهدان عینی 
و دانشجویان از حضور پررنگ نیروهای 
امنیتی به فضای دانشگاه خبر می داد.  
اینکه آیا نیروهای نظامی حق ورود به 
دانشگاه ها و یا حتی مدارس را دارند یا 
خیر بحثی است که از تیر ماه سال 78 
همزمان با ورود نیروی امنیتی به کوی 
دانشگاه تهران مطرح و منجر به تصویب 
قانون»ممنوعیت ورود نیروهای مسلح به 
دانشگاه ها و مراکز آموزش« در تاریخ ۳۰ 
مردادماه ۱۳7۹شد. هرچند که این مساله 
ورود نظامی در مورد دانشگاه و دانشجویان 
تکرار شد. چند روز پیش خبر راه اندازی 
دفاتر نیروهای مسلح در دانشگاه ها، به 
این گمانه زنی دامن زد که مسئولان 
می خواهند به  این مساله در دانشگاه ها 
رسمیت ببخشند. هرچند که روز گذشته، 
کمیسیون  عضو  ویس کرمی،  مهرداد 
آموزش مجلس گفت که »راه اندازی 
دفاتر نیروهای مسلح در دانشگاه ها جنبه 
علمی دارد« و قرار است تبادلاتی بین 
این نیروها و دانشگاه در جهت پیشرفت 
علمی صورت بگیرد و البته مشخص نیست 
چرا مسئولان در این برهه از زمان به فکر 
این تبادلات علمی افتاده اند!اما با وجود 
تایید رسمی استقرار نیروهای مسلح در 
دانشگاه ها، آقای ویس کرمی، گفته »ورود 
نیروهای نظامی به دانشگاه ها کماکان 
ممنوع است!« و نکته جالب اینکه رئیس 
دانشگاه تهران در تازه ترین اظهار نظر 

خود اعلام کرده که در تجمعات اخیر، 
»ورود لباس شخصی ها در دانشگاه در 
حداقل ترین میزان ممکن اتفاق افتاد.« 
محمد مقیمی، گفته: »اگر بخواهیم صادق 
باشیم نهادهای امنیتی نسبت به اتفاقات 

دانشگاه بی تفاوت نیستند.«
 تبادل علم میان نیروهای مسلح 

و دانشجویان!
رفت، عضو  که ذکرش  همان طور 
کمیسیون آموزش مجلس حضور و در 
واقع استقرار نیروهای مسلح در دانشگاه ها 
را به بحث »تبادل علم« مرتبط کرده 
است. او گفته: »هدف چنین طرحی 
افزایش تعاملات بین دانشگاه و نیروهای 
مسلح است. برخی از طرح های پژوهشی 
نیروهای مسلح از طریق دانشگاه ها انجام 
می شود به طور مثال در ساخت پهپادها، 
مسلما با نخبگان دانشگاهی کار انجام 
می شود. در این طرح نیز برای تقویت 
کارهای پژوهشی و بهتر شدن آن این 
ارتباط برقرار می شود تا راحت تر و بهتر 
این رابطه ایجاد شود و از ظرفیت نخبگان 
برای ارتباط بهتر بین نیروهای مسلح و 
دانشگاه ها استفاده شود و بیشتر چنین 
ارتباطی جنبه های علمی دارد.«او اما 
درباره قانون مصوب ۳۰ مردادماه ۱۳7۹ 
مبنی بر »ممنوعیت ورود نیروهای مسلح 
به دانشگاه ها و مراکز آموزش« هم نظر 
داده و عدم مغایرت استقرار نیروهای 
مسلح در دانشگاه ها با این قانون را 
اینگونه توجیه کرده: »این قانون حاکم 
است و مربوط به ورود نیروهای نظامی 
به دانشگاه هاست که کماکان ممنوع 
است و نیروهای نظامی وارد دانشگاه 
نمی شوند و راه اندازی دفتر نیروهای 
مسلح در دانشگاه ها ارتباطی با ورود 
نیروهای نظامی به دانشگاه ها ندارد و 
همان طور که عرض کردم، چنین ارتباطی 
جنبه های علمی دارد.« ویس کرمی، 
گفته: »نیروهای مسلح که از هر مجرایی 

می تواند، اطلاعات خودش را کسب کند، 
پس دفتر نیروهای مسلح در دانشگاه ها 
برای این نیست که مثلا کار جدیدی انجام 
بدهند و قانون »ممنوعیت ورود نیروهای 
مسلح به دانشگاه ها و مراکز آموزش« هیچ 
ربطی به راه اندازی دفتر نیروهای مسلح در 

دانشگاه ندارد.«
 نیروهای مسلح همه جا دفتر 

دارند!
او گفته: »نیروهای مسلح در شهرهای 
مختلف زمین یا املاکی دارند که به بحث 
حقوقی، تعامل و پیگیری نیاز دارد. همین 
حالا در مجلس هم وزارت دفاع، ارتش، 
نیروی انتظامی و هم سپاه دفتر حقوقی 
دارند. این موضوع به خاطر پیگیری مسائل 
حقوقی است و در واقع رابط هستند و در 
مورد دانشگاه ها، دفتر نیروهای مسلح 
در آنجا نیز همین نقش رابط را خواهد 
داشت.«او در مورد ورود نیروهای مسلح 
به دانشگاه بیشتر توضیح داده: »راه اندازی 
دفتر نیروهای مسلح در دانشگاه ها برای 
تعامل بیشتر بین دانشگاه و نیروهای 
مسلح است؛ یعنی ارتباط بهتر بین وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و وزارت 
علوم، تحقیقات و فناوری با نیروهای 
مسلح. به عنوان مثال ما در مجلس طرحی 
تحت عنوان پدافند غیرعامل داریم؛ 
یک رکن پدافند غیرعامل دانشگاه ها 
هستند.«او به اظهارات خود اینطور ادامه 
داده: »شاید لازم باشد تدابیری اندیشیده 
شود تا اگر مثلا مشکل آلودگی آب، یا 
بیوتروریسم یا آلودگی میکروبی پیش 
آمد که به وزارت بهداشت ربط داشت، 
اقدام لازم را بتوان انجام داد یا بحث های 
فنی مهندسی پدافند غیرعامل در یک 
بیمارستان نیاز به تدابیری دارد که مثلا در 
یک حادثه سیل، راهش مسدود نشود. این 
مثال ها همه نمونه هایی است که نشانگر 
ارتباط و تعامل بین دانشگاه و نیروهای 
مسلح است و در طرح پدافند غیرعامل 

مجلس که توضیح دادم، این نکته اتفاقا 
وجود دارد که دانشگاه ها حتما باید یکی از 

اعضای پدافند غیرعامل باشند.«
 ما حافظ امنیت بچه های مردم 

هستیم!
به هر صورت و با وجود اظهارات مقامات 
در خصوص استقرار نیروهای مسلح در 
دانشگاه ها، حاشیه های زیادی پیرامون 
این مساله مطرح شده و خود آقای ویس 
کرمی هم این حواشی را شنیده و به همین 
دلیل است که راجع به این حواشی هم 
اینطور نظر می دهد: »در مورد حواشی 
ایجاد شده بعد از انتشار خبر راه اندازی 
دفتر نیروهای مسلح در دانشگاه ها توسط 
وزیر علوم، نیروهای مسلح حافظ امنیت 
کشور و بچه های همین مردم هستند. 
نیروهای مسلح ما مردمی و از دل مردم ما 
هستند و اینکه کسی بخواهد، بین نیروهای 
مسلح و مردم جدایی بیندازد، نقشه دشمن 
است.«عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات 
مجلس درباره اینکه در بحث راه اندازی 
دفاتر نیروهای مسلح در دانشگاه ها آیا 
از روسای دانشگاه ها نظرخواهی شده 
است یا خیر، گفته: »همه این برنامه ها با 
تعامل انجام می شود و حتما در وزارتخانه 
جلساتی مرتبط برگزار می شود. بحث 
بودجه نیروهای مسلح به مجلس می آید 
و در کمیسیون هایی که مرتبط است 
در موردش تصمیم گیری می شود پس 
تعاملات همیشه و در این موضوع نیز 
وجود دارد. منتها وقتی چنین اخباری 
اعلام می شود، برخی برای اینکه سوژه 
خبری بسازند، این موضوعات را بزرگنمایی 
می کنند.«او بار دیگر از همه شمول بودن 
حضور نیروهای مسلح در سطح کشور خبر 
داده، بر اینکه نیروهای مسلح جزئی از این 
کشور است تاکید کرده و گفته: »نیروهای 
مسلح جزئی از این کشور هستند و چون 
جزئی از کشور هستند، طبیعتا با همه 
به  دارند.  تعاملاتی  کشور  بخش های 
عنوان نمونه ارتش در جاهای مختلف 
پادگان هایی دارد و طبق قانون مجلس، 
این پادگان ها را بیرون شهرها می برد و 
بعد از خروج پادگان ها از شهر، برای این 
زمین های شهری باید تعاملی کنند و تغییر 
کاربری داده و به شهر واگذار شود و این 
موضوعات همه موضوعاتی حقوقی است 
و در این زمینه ها مجلس تعاملاتی زیادی 
با ارتش دارد تا زمین هایش به شهرداری 
واگذار و تبدیل به فضای مسکونی و… 
شود. حالا مقداری از این تعامل هم با 
دانشگاه هاست، با شهرداری و استانداری 
و… همه این دستگاه ها با هم تعاملات 
حقوقی دارند و یکی از این تعامل ها، تعامل 
نیروهای مسلح با دانشگاه است.« اما با تمام 
دفاعیاتی که این نماینده مجلس از حضور 
نیروهای مسلح در دانشگاه ها انجام داده، 
باز هم گفته که »اعلام این خبر در شرایط 
فعلی کشور به نظرم خیلی خوش سلیقگی 
نبود. نیروهای مسلح تعامل شان تقابلی 
نیست و حافظ امنیت هستند. در همین 
اغتشاشات بسیاری از نیروهای مسلح ما 
زخمی شدند، اما دست به سلاح نبردند 
و فقط اغتشاشگران اصلی را شناسایی و 

دستگیر کردند.«
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 شهرهای بالای ۲0 هزار نفر در 
انتظار پزشک خانواده

تفاوت از زمین تا آسمان شده، طرح 
پزشک خانواده را می گوییم؛ از زمان تولد 
این طرح تا به امروز هر کسی که دستی بر 
آتش نظام سلامت داشته و به قولی کارشناس 
سلامت بوده است دستی هم به سر و روی 
طرح پزشک خانواده کشیده و تغییرش 
داده است. حالا طرح جدید پزشک خانواده 
متشکل از چند بسته خدماتی است. تا دو 
ماه دیگر طرح پزشک خانواده در شهرهای 
با جمعیت بالای 2۰ هزار نفر یعنی حدود 
57 میلیون نفر از جمعیت کشور اجرایی 
می شود؛ این ها را مصطفی رضایی رئیس 
مرکز مدیریت شبکه وزارت بهداشت و درمان 
به خبرآنلاین می گوید. او توضیح می دهد: 
»قرار است برای هر 25۰۰ نفر جمعیت یک 
پزشک و یک مراقب پیگیر سلامت درنظر 

گرفته شود.«
این اما همه ماجرا نیست، دست وزارت 
بهداشت و درمان از بسته های سلامتی این 
طرح پر است. آن طور که رضایی تشریح 
می کند، به ازای هر ۳۰ هزار نفر جمعیت 
در منطقه یک کارشناس تغذیه و مشاور 
روانشناس خدمات ارائه می دهند. مشاوران 
صنعتی و بهداشتی هم به فراخور نیاز 
منطقه ای که طرح در آنجا اجرا می شود به 
کار گرفته خواهند شد. تفاوت اصلی طرح 
نسبت به ۱8 سال قبل هم همین است، 
اینکه ارائه خدمات با انعطاف بیشتری انجام 
می شود و قرار است مراقبان سلامت در 
هر حوزه ای که نیاز مردمی در آن زمینه 
احساس می شود، به کار گرفته شوند؛ با این 
توضیحات بعید نیست به زودی مراقبانی 
برای فرهنگ سازی مسائل شهروندی و 
مراقبت های اجتماعی در نظر گرفته شود. 
آن طور که عین الهی پیش از این توضیح 
داده طرح پزشک خانواده ای که در نیمه دوم 
امسال اجرا می شود، اجباری نخواهد بود؛ 
یعنی هر فردی که دوست دارد می تواند از 
مشاوره مراقبان سلامت استفاده کند و این 
طور نیست که مراجعان مجبور به استفاده از 

خدمات پزشکان باشند. 
 عزم جزم اجرایی شدن

این طور که به نظر می رسد عزم همه جزم 
شده است تا طلسم ۱8 ساله بشکند و طرح 
پزشک خانواده با ظاهری نو روی اجرایی شدن را 
به خود ببیند. سوال اما این است که چه تضمینی 
برای اجرایی شدن طرحی که لقب ناکام ترین 
طرح نظام سلامت را از آن خود کرده وجود 
دارد؟ از نظر رضایی دلایل ناکامی اجرا نشدن 
طرح برداشته شده است. او توضیح می دهد: 
»مهم ترین چالشی که در این مدت وجود داشت، 
نبود عزم کافی مدیران برای اجرا بوده وگرنه چه 
دلیلی است که پایلوت طرح ده سال در دو استان 
فارس و مازندران به درازا بکشد در حالی که 
پایلوت بودن طرح می توانست در یک سال هم 
به ثمر بنشیند!«حالا اما رئیس جمهوری، وزارت 
بهداشت و درمان و مجلس شورای اسلامی 
هم پیمان شدند تا طرح را به اجرا دربیاورند. عزم 
جدی اما تنها محرک حرکتی خودروی طرح 
پزشک خانواده نیست، خودروی طرح پزشک 
خانواده برای حرکت نیاز به بنزین و یا همان 
محرک مالی هم دارد. هم رضایی و هم عین الهی 
تاکید می کنند که یکی از موانع طرح نبود بودجه 
و تامین منابع است و اتفاقا سازمان برنامه و 
بودجه هم قول مساعد داده است تا برای اجرایی 

شدن طرح منابع مالی را تامین کند. 
 لـــزوم نهـــایی سازی پرونده 

الکترونیک 
یکی از مهم ترین دلایل اجرایی نشدن 
زیرساخت هاست، چه طور  نبود  اما  طرح 
می توان طرح ارجاع را اجرا کرد، زمانی که 
نسخه نویسی  مانند  لازم  زیرساخت های 
الکترونیک تا پیش از این اجرا نشده بود. 
به همین دلیل است که علی جمالیان رئیس 
بیمارستان لواسانی به خبرآنلاین می گوید که 
اجرایی نشدن طرح نسخه نویسی الکترونیک 
تا پیش از این دلیلی است برای اجرایی نشدن 
طرح پزشک خانواده. یکم دی ماه سال گذشته 
اما طرح نسخه نویسی الکترونیک در کشور و 
به صورت سراسری اجرا شد. هرچند که بعد از 
مدت زمان حدود ۹ ماه از اجرایی شدن طرح 
نسخه نویسی الکترونیک، طرح هنوز مشکلاتی 
دارد با این حال اما زمینه لازم برای اجرایی 
شدن طرح پزشک خانواده و نظام ارجاع فراهم 
است. به اضافه اینکه وزیر بهداشت و درمان هم 
توضیح داد که طرح پزشک خانواده از جمله 
طرح هایی است که مطالعه زیادی روی آن 
صورت گرفته و اجرایی شدنش نیازمند نهایی 

سازی پرونده الکترونیک در کشور بود. 
 ناظری برای اجرایی شدن

بجز وظایف وزارت بهداشت و درمان 
ارگان های دیگری هم هستند که در طرح 
پزشک خانواده نقش دارند، یکی از آن ها 
محمدمهدی  هستند.  بیمه  شرکت های 
ناصحی مدیرعامل بیمه سلامت درباره 
نقش بیمه ها در طرح پزشک خانواده به 
خبرآنلاین می گوید: »بیمه ها وظایف تامین 
منابع و تامین زیرساخت ها را در این طرح به 
عهده دارند.«نظارت بر اجرای درست طرح 
پزشک خانواده هم به عهده بیمه هاست که 
البته به قول ناصحی به صورت همه جانبه و 
حتی با نظارت بر سیستم آموزشی پزشکان 

همراه است. 

نگــــره

روی خط آرمان ملی

 با استقرار رسمی نماینده نیروهای مسلح در دانشگاه ها، ورود نیروهای نظامی به دانشگاه کماکان ممنوع اعلام شد

 چرا  این زمان برای ایجاد دفتر نیروهای مسلح انتخاب شد؟
به گفته عضو کمیسیون آموزش مجلس، حضور نمایندگان نیروهای مسلح 

برای تبادل علمی آزاد و ورود نیروهای نظامی به دانشگاه همچنان ممنوع است 

آرمان ملی: از دل تجمعات یک ماه گذشته ایران، 
ویدئوها و تصاویری که از طریق شهروندان تهیه شده بود 
بیرون آمد. برخی از این ویدئوها اما بحث برانگیزتر شد. 
برای نمونه ویدئویی که از برخورد نامتعارف یک مامور 
یگان ویژه با یک دختر در میدان آرژانتین انجام شد.  
مسئولان در ابتدا و در توضیح این صحنه گفتند بررسی 
می کنند ببینند حادثه چه بوده و البته گفتند که این 
خانم یکی از سران اغتشاشات میدان آرژانتین بوده است 
.به هر صورت واکنش ها در خصوص این ویدئو همچنان 
ادامه دارد و در تازه ترین اظهار نظر در روزگذشته، انسیه 
خزعلی، معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور، گفته: 
»در ماجرای برخورد ماموران پلیس با یک زن که کلیپ 
آن پخش شده بود، خشونتی صورت نگرفته« او این 
دستگیری را طبق روش متداول پلیس  نسبت به کسی 
که مشکوک به حمل سلاح است، دانسته و گفته: »پس 
از مشخص شدن عدم وجود سلاح، او هم رها شد!« او 
ادامه داده که »بازداشت این خانم در مجموع کمتر از 
یک دقیقه به طول انجامیده و همه داستان سرایی ها 
در این زمینه خنده دار و غیرقابل تصور است.« و اینکه 
از نظر او »مضحکه بودن مطلب موهن منتشرشده از 
اول مشخص بود!« خزعلی اما در ادامه توضیحات خود 
در اظهار نظر دیگری به وضعیت زنان بازداشتی در 

حوادث اخیر اشاره کرده و گفته »دیگر زندانی زیر 8۱ 
سال نداریم و همگی آزاد شده اند.« اظهارنظرهای قبلی 
مسئولان در خصوص سن بازداشت شدگان تجمعات 
اخیر نگاهی بیندازیم، پس با این احتساب باید تقریبا 
همه بازداشت شدگان)دراینجا.  آنچه می خوانید متن 
گفت وگوی انسیه خزعلی در مورد کلیپ معروف اخیر 
در خصوص برخورد خاص یگان ویژه با یک دختر جوان 
است؛ انسیه خزعلی در پاسخ به اینکه چند روز پیش در 
مصاحبه ای ذکر کردید که گزارش کلیپ های پخش 
شده از برخورد ماموران نیروی انتظامی با یک خانم را 
از فراجا خواسته اید، آیا گزارش به دست شما رسیده و 
نتیجه بررسی چه بوده است؟ گفت: »همان طور که در 
آن مصاحبه گفته ام هرگونه قضاوت باید بعد از دریافت 

اطلاعات کافی باشد و بحمدا... گزارش ها دریافت شد و 
دلالت بر مظلومیت مضاعف نیروی انتظامی داشت.« او 
در گفت وگو با ایسنا با بیان اینکه مطلب موهن رسانه 
معاند بی بی سی مضحکه بودن آن از اول مشخص بود، 
ادامه داد: »اما اینکه آیا رفتار خشنی نسبت به فرد 
مذکور صورت گرفته بود یا نه؟ بررسی و مشخص شد 
چنین امری صورت نگرفته و این دستگیری طبق روش 
متداول پلیس نسبت به کسی که مشکوک به حمل 
سلاح است انجام شده و پس از مشخص شدن عدم وجود 
سلاح، ایشان رها شده است.« به گفته معاون امور زنان و 
خانواده رئیس جمهوری، در مجموع کمتر از یک دقیقه 
بازداشت این خانم به طول انجامیده بوده است و این امر 
بیانگر آن است که همه داستان سرایی ها در این زمینه 
خنده دار و غیرقابل تصور است چه برسد به باور و البته 
نشانگر شدت خباثت دشمن در اشاعه دروغ و افتراست. 
خزعلی با بیان اینکه شاید یکی از دلایل این شایعات و 
مظلومیت نیروی انتظامی، خود نیروی انتظامی است 
که لازم است اطلاع رسانی به موقع و بهنگام، روایت هر 
حادثه را عهده دار شود، افزود: »امیدوارم همان طور که 
قبلا گفتم  شان و جایگاه این نیروی مقتدر برای حفظ 
امنیت مال و جان و ناموس مردم حفاظت شود و بی شک 
مردم عزیزمان قدردان این زحمات بوده و خواهند بود.«

معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور در برخورد با افراد مشکوک به حمل سلاح: 

این رفتار متداول پلیس است
 فضای سبز

قطعه های جدید بهشت زهرا فضای سبز مناسبی ندارد مانند 
بیابان است از مسئولان تقاضا داریم که برای این قطعه ها فضای 

سبز مناسب ایجاد کنند. 
یک شهروند از تهران 

گرانی آزمایش های پزشکی
برای گرفتن یک آزمایش با دفترچه تامین اجتماعی به 
سه آزمایشگاه مراجعه کردم و با قیمت های مختلف روبه رو 
شدم. یکی8۰۰هزار تومان قیمت داد، یکی65۰ هزار تومان و 
آخری5۰۰ هزار تومان قیمت داده است. یعنی نباید قیمت ها 
را برپایه تامین اجتماعی احساب و کتاب کنند. ما از کجا باید 
متوجه شویم که قیمت آزمایش را با ما درست حساب کرده اند.

محمدی از تهران 

پلیس+10
از مسئولان تقاضا داریم مراکز پلیس + ۱۰ را افزایش دهند 
هم شغل بیشتر می شود و هم کار مردم سریع تر انجام می شود. 
سعیدی از تهران 

گرانی
فکری به حال گرانی کنید، با این وضع هیچکس نه جوانان 

حاضر به ازدواج هستند و نه حاضر به فرزند آوری هستند. 
یک شهروند از تهران 


